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Plats och tid Sammanträdesrummet Svanen, Stadshuset, Laholm, kl. 09.00-11.15 
 
 
Beslutande Anita Fast (M), ordförande 
 Annita Asplid, PRO Laholm 
 Anita Radels, PRO Knäred 
 Lillemor Johnsson, SPF Sydhalland 
 Karin Hellsten, SPF Seniorerna Laholm 
 Kerstin Jönsson, SPF Veinge/Tjärby 
 Kerstin Meuller, SKPF 
   
Övriga deltagande Gun Nordström, PRO Laholm 
 Nils-Inge Eriksson, PRO Knäred 
 Jan-Olof Nilsson SPF Sydhalland 
 Margreth Jönsson, SPF Seniorerna Laholm 
 Ove Bengtsson, (C), ersättare 
 Christer Larsson (SD), ersättare 
  
 Kristina Isaksson, verksamhetschef socialförvaltningen § 15A 
 Gudrun Pettersson, ordförande Kultur- och folkhälsonämnden § 15B 

 Andreas Meimermondt, förvaltningschef, samhällsbyggnads-, 
kultur- och folkhälsförvaltningen § 15C-D 

 Anette Larsson, sekreterare  
 
 
Utses att justera  Annita Asplid, PRO Laholm 
 
Tid för justering: Torsdag den 3 oktober kl.13.00 i Stadshuset  
 
 
Paragrafer  13-18 
 
 
Sekreterare ______________________________ 
 Anette Larsson 
 
 
 
 
Ordförande ______________________________ 
 Anita Fast (M) 
 
 
 
 
Justerande ______________________________ 
 Annita Asplid, PRO Laholm 
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Justerandes signatur:_____________________________ 

 

§ 13/24 
Val av justeringsman 
Till att justera dagens protokoll utses Annita Asplid, PRO Laholm. Justeringen sker den 3 
oktober 2024 kl. 13.00 i Stadshuset. 
 
 
§ 14/24 
Föregående mötes protokoll 
Genomgång av protokollet från föregående möte den 30 maj 2024. Inget att notera. 
 
 
§ 15/24 
Information utifrån inkomna frågor från pensionärsorganisationerna 
A. Kristina Isaksson, verksamhetschef Senior 
 
Fråga: Hur har sommaren fungerat på säbo och i hemtjänsten 
 
Svar: Utvärderingen är inte klar ännu.  
Semesterperioden är ändrad i år, haft en period mellan 1 juni – 31 augusti. Går från 50 % av 
ordinarie personal i tjänst till 66 % av ordinarie personal i tjänst under semesterperioden. 
Blir bättre kvalitet. 40 vikarier mindre 2024 än 2023 på grund av ändrad semesterperiod.  
_____ 
 
Fråga: Telefontid hos biståndshandläggare 
Har kommit in två olika förslag från pensionärsföreningarna dels önskemål om telefontid om 
2 timmar/dag och ett önskemål att inte ha någon styrd telefontid utan bli uppringd om man 
inte kommer fram.  
 
Svar: Förvaltningen har inte löst det ännu, man tittar vidare på det.  
_____ 
 
Fråga: Varför får inte pensionärer som bor utanför SÄBO (bl a Tangon) gå in på 
underhållningar 
 
Svar: Särskilda boendet Tangon är enda stället som har en gemensamhetslokal utanför 
boendet. Underhållning som boendet ordnar i den gemensamhetslokal utanför boendet, är de 
som bor utanför välkomna till. Men man får inte komma in om underhållningen är inne på 
boendet. 
 
Träffpunkterna är öppna för alla.  
_____ 
 
Fråga: Lingården, vad händer. När blir det klart. Flera lägenheter tomma. 
 
Svar: Politiken fattat beslut om att Lingården ska bli ett biståndsbedömt trygghetsboende. 
Socialnämnden kommer att besluta om riktlinjer för biståndsbedömt trygghetsboende.  
Bygglovet för Lingården är vårdboende, idag används det som vanliga lägenheter vilket strider 
mot deltaljplanen samt att det finns brandrisk då det inte är brandsäkrade celler i fastigheten. 
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Laholmshem fått i uppdrag att få lokalerna godkända, åtgärderna ska vara gjorda innan man 
kan ha det till biståndsbedömt trygghetsboende, kommer att pågå under 2025. 
Idag är 9 lägenheter lediga. Inflyttningsstopp är satt för att kunna göra åtgärder inför att det ska 
bli ett biståndsbedömt trygghetsboende.  
Information kommer att gå ut inom 2 veckor, både till medarbetare, boende på Lingården och 
de som sätter sig på kö till Lingården. 
_____ 

 
Fråga: Smedjebacken, hur blir det under renoveringstiden? 
 
Svar: 1 december verksamhetsförbud på Smedjebacken. Planerar att evakuera Smedjebacken 
till sista oktober. Har avropat korttidsplatser på Villa Havsglimt, 8 korttidsplatser tom 31 sept 
2025. Smedjebacken hade upp till 16 korttidsplatser och 2 växelvårdsplatser. Växelvård ska 
verkställas på befintliga platser på säbo i kommunen. Mottagningsteamet med 
omvårdnadspersonal, fysioterapeut, arbetsterapeut, biståndshandläggare och sjuksköterska ska 
möta upp de som idag är beviljade korttid. Mottagningsteamet är ett helt nytt arbetssätt med 
ökade insatser i hemmet, startar den 14 oktober 2024. Teamet kommer att arbeta med 
rehabilitering, vårdande insatser i hemmet. I mottagningsteamet kommer läkarmedverkan 
ronda inskrivna patienter likvärdigt som idag. 
Träffpunkten på Smedjebacken kommer att vara på Björkebogården.  
_____ 

 
 

B. Gudrun Pettersson (C), ordförande kultur och folkhälsonämnden 
 
Fråga: Kommunala pensionärsrådet vill ge kultur- och folkhälsnämnden tips om seniorhälsa. 
 
Svar: Kommunala pensionärsrådet vill ge tips om Seniorhälsoutmaningen i Höganäs 
kommun. Genom seniorhälsoutmaningen har Höganäs kommun nått ut till seniorer de annars 
inte har haft kontakt med. Hundra seniorer har antagit utmaningen att få bättre hälsa genom 
att delta i träffar en gång i veckan under elva veckor. Exempel på aktiviteter, rehab i 
kommunala utegym, vandring, yoga, linedance, gospelsång, äta vegetariskt. 
Seniorhälsoutmaningen är ett samverkansprojekt mellan kultur-, fritidsförvaltningen och 
förebyggande enheten som ska inspirera till rörelseglädje och att stärka föreningslivet. 
 
Knäckfrågan är hur man når ut till seniorerna. Laholms kommun har börjat jobba lite med 
frågan. Politiska ambitionen är att få fler människor att röra på sig mer. Angående 
föreningsbidrag, aktivitetsstöd för 65+, kan man kontakta Mattias Persson, 
föreningsutvecklare,  
_____ 
 
 
C. Andreas Meimermondt, förvaltningschef Samhälls-, kultur- och 

folkhälsförvaltningen 
 
Fråga: Önskemål om att visa ett handikappvänligare Laholm 
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Svar: Kommunala pensionärsrådet önskar trottoarer som går upp så att man kan komma in i 
affärer med rullstol, ex på städer som har detta är Ängelholm och Ulricehamn. Laholms 
kommun har tidigare prövat frågan gällande höjda trottoarer men då gick Länsstyrelsen emot 
förslaget. 
 
Plan- och exploateringsavdelningen på Laholms kommun ska titta på en tillgänglighetsplan, 
sätta en standard för tillgänglighet. Vilka anpassningar ska vi ha. Detta arbete kommer att 
inledas under våren 2025. 
_____ 
 
 
D.  Andreas Meimermondt, förvaltningschef Samhälls-, kultur- och 

folkhälsoförvaltningen. 
 
Fråga: Hur ska kommunen handikappanpassa tillgång till stranden för rullstolar och 
rullatorer? 
 
Svar: Kommunen ska söka undantag hos Länsstyrelsen för att göra parkeringsmöjligheter, 
både parkering för funktionsvariation samt allmän parkering. 
På före detta bilstranden kan man ta sig fram med rullator och rullstol. Längre norrut där 
sanden är lösare, mer utmanande, fått besked på att det blir svårt att bygga så att rullstolar ska 
kunna komma fram, höjdskillnaden är för stor så det blir för brant, kommunen kommer att 
fundera vidare på detta. Nästa sommar ska alla bommar vara anpassade så man ska kunna ta 
sig förbi med rullstol. 
_____ 
 
 
E. Ove Bengtsson (C) kommunråd och Anita Fast (M) Ordförande KPR 

Fråga:  
- Veinge - vad händer med växthustomten? 
- Mellbystrand – vad ska det bli på tomten bakom Delfinen (Jönköpingskolonin) 
- Översiktsplanen 2030 hur har den genomförts 
- Projektet Smedjebacken 

 
Svar: Veinge: Från början var det en detaljplan för stationsområdet och växthustomten. Man 
har nu delat planen i två delar. Planen gällande stationsområdet jobbas med, vill ha en gång 
och cykelunderfart samt parkeringsplats med anledning av planerat tågstopp i Veinge. 
Tidsplan slutet 2027. 
Den andra detaljplanen gällande växthustomten jobbar man inte så mycket med för tillfället, 
man vill höra lite mer vad man vill ha.  
 
Svar: Mellbystrand – Laholmshem har köpt tomten bakom Delfinen för att bygga ett 
trygghetsboende. Laholmshem ska ansöka om en planändring för att kunna bygga 
trygghetsboende på tomten. 
 
Svar: Översiktsplanen 2030 hur den har genomförts - Satte upp mål – konsultfirma arbetat 
med den.  
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Svar: Processen Smedjebacken - Kommunfastigheter upphandlar entreprenör för projektet.  
Inom kort ska en rivningsfirma riva invändigt. Efter nyår starta upp renovering av 
korttidsboendet. Sedan blir det renovering av kök och förskola. 
Hur många vårdplatser i korttidsboendet efter renoveringen - blir samma storlek som innan. 
Förskolan – paviljonger ska bort, de ska flytta in på Smedjebacken, samt en förskola som 
ligger utanför ska också flytta in. 
Rivning hur kommer det att påverka de andra hyresgästerna i huset. Troligtvis kommer de inte 
att påverkas.  
 
PRO Knäred vill att kommunrådet + någon mer bjuder in till informationsmöte till 
allmänheten om Processen Smedjebacken. Informationen får vara lite längre fram när mer är 
klart gällande entreprenör mm. Ove Bengtsson tar frågan med sig.  
_____ 
 
 
§ 16/24 
Remiss angående föreningsbidrag 
Kultur- och Folkhälsonämndens ordförande har beslutat att skicka ut förslag på nya 
bestämmelser för föreningsbidrag på remiss till samtliga nämnder, till olika råd och ideella 
föreningslivet i Laholms kommun. Bakgrunden är att fritidsförvaltningen har sedan ett drygt 
år tillbaka arbetat med att ta fram förslag till nya bestämmelser för föreningsbidrag.  
De nya bestämmelserna för föreningsbidrag ska gälla från och med 2025. 
 
Kommunala pensionärsrådet lämnar in ett yttrande i separat skrivelse. 
_____ 
 
 
§ 17/24 
Kommuninformation 
Budgetprocess 2025, fortfarande strängt ekonomiskt men man ser en ljusning. 
Budgetuppföljning 2 ser ut att hamna i bättre läge än vad som är budgeterat. De åtgärder 
som man vidtagit har slagit väl ut. Stora investeringar är igång bla Solgården, Säbo i Nyby, 
förskolor.  
 
 
§ 18/24 
Övriga frågor 

 
- Dialog kring enskilda vägar, dagvatten Mellbystrnad, cykelbana över Ahlavägen, 

kommunen sätter priset för tomter, tomter i Hasslöv. 
- Representanter i KPR har fått till sig information som de framför - den kylda maten är 

väldigt god och variationsrik och att hemtjänsten är fantastisk. 
- Nästa KPR-möte den 12 december kl 09.00 
_____ 

 


